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學年：2022-2023 

Academy Year：2022-2023 
  

對象：全校活動 

Target Group：All Student 

   

 活動名稱 :  《千年種子》繪本故事劇場 

Program Name：The “Thousand-Year Seed” workshop 

 

活動目標 

⚫ 「千年種子」工作坊是一個透過故事講述探索中國文化的愉快之旅。參加者將

參與插畫、故事講述和創意表達。工作坊包括山水水墨畫、青花瓷、皮影戲和

傳統中式庭園等元素。透過這個體驗，孩子們可以欣賞中國文化的美麗和豐富

遺產。 

Program Objective： 

⚫  The “Thousand-Year Seed” workshop is a delightful exploration of Chinese culture 

through the art of storytelling. Participants will engage in illustration, storytelling, and 

creative expression. The workshop includes elements such as landscape ink painting, blue-

and-white porcelain, shadow puppetry, and traditional Chinese gardens. Through this 

experience, children can appreciate the beauty of Chinese culture and its rich heritage. 

 

 活動簡介 

⚫ 千年種子》繪本故事劇場包含大量中華文化元素： 

⚫ 藝術方面：有山水水墨畫、青花瓷、皮影戲 

⚫ 建築方面：中式庭園 

⚫ 詩詞方面：唸讀三字經 

⚫ 花藝方面：花卉（梅花、蘭花、菊花、荷花等） 

Program Content 



⚫ The “Thousand-Year Seed” is a delightful children’s story that incorporates various 

elements of Chinese culture. It includes: 

⚫ Artistic Aspects:Landscape ink painting (山水水墨畫), Blue-and-white porcelain (青花瓷) 

Shadow puppetry (皮影戲) 

⚫ Architectural Features: Traditional Chinese gardens (中式庭園) 

⚫ Literary Elements:Recitation of the Three-Character Classic (唸讀三字經) 

⚫ Floral Art:Flowers such as plum blossoms (梅花), orchids (蘭花), chrysanthemums (菊花), 

and lotus (荷花) 

 

 活動記錄 Program Record 

 

 
 

 


